
Rondvraag 
 
Gisteren werd via de media bekend dat er klachten zijn mbt trillingen en scheuren in de muren in 
relatie tot de nieuwe elektrische treinen die rijden tussen Zwolle en Almelo. 
Deze klachten komen in elk geval uit Laag-Zuthem en Heino. 
 
Bovendien doen verhalen de ronde dat Prorail bezwaar zou hebben gemaakt in enkele 
vergunningenprocedures waarbij in het kader van de rood voor rood regeling de bouw van een 
woning mogelijk gemaakt zou worden. 
 
De PvdA heeft hierover enkele vragen. 

1. Is het college bekend met deze klachten? 
2. Kan het zijn dat deze problemen te maken hebben met de bodemgesteldheid in relatie 

tot de belasting door het treinverkeer 
3. Klopt het dat prorail bezwaar heeft gemaakt 
4. Zo ja, heeft dit te maken met mogelijke schade die men verwacht vanwege het 

treinverkeer 
5. Heeft het college op dit punt contact gezocht met andere gemeenten aan deze lijn, om 

te verifiëren of de problematiek zich breder voordoet 
6. Welke stappen gaat het college zetten om de inwoners van onze gemeente te 

ondersteunen in dit proces. 
 
21 juni 2018 
PvdA fractie 
Arie van der Wilt 


